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Tisztelt Elnök Úr i

Az Alaptörvény 7 . , cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (ll . 24 .) OG Y
határozat 124 . § (1j bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán emberi erőforráso k
miniszter Úrhoz

Mit tesznek, hogy a sajátos nevelési igényű gyermekek száma ne emelkedjen tovább?"

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajnos nagyon szomorú szám jelent meg a ,sajtóban, miszerint egy év alatt több mint 4700-zal n őtt a

sajátos nevelési igényű gyerekek száma, és ezzel az idei tanévet már több mint 88 300 ilyen diák kezdte el .

Az Emberi Er őforrások Minisztériuma adatai szerint az elmúlt 5 évben évente legfeljebb 1000 f ővel nőtt a

sajátos nevelési igényű gyerekek száma. 2012-ben mintegy 81 100 ilyentanuló kezdte a tanévet, 2015-ben

83 600, ám az idei, 2016/2017-es tanévre a létszámúk 88 300-ra ugrott .

Tisztelt Miniszter Úr, kérdezem, hogy :

1. Ön szerint mi az oka, hogy ilyen mértékben emelkedett az sajátos nevelési igény ű gyermekek (SNi )

száma? Ezen belül milyen területeken nőtt pontosan a szám ?

2. Milyen az összefüggés az sajátos nevelési igényű gyermekek és a BTM-es (beilleszkedés, tanulás és

magatartási problémákkal küzdő) gyermekek száma között ?

3. Azzal, hogy nő az 5Ni-s gyermekek száma, látnak-e csökkenést a 8TM-es gyerekek számában ?

4. Mit tesznek, hogy megállítsák a növekedési tendenciát ?

u

Várom megtisztelő válaszát .
Budapest, 2017. január 9 .

ango
országgYűl képvi

(MSZP)
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